



LYNN PUBLIC SCHOOLS
មជ្ឈមណ្ឌលស្នាក់មន្ត្រី - 100 Bennett St. Lynn, MA 01905
ទូរស័ព្ទ (781) 592-8796 - ទូរសារ (781) 598-3160

បញ្ជីផ្សេងផ្នែកឯកសារ

គ្រួសារទាំងអស់ដែលចុះឈ្មោះជាសិស្សថ្មីនៅ Lynn Public Schools ត្រូវតែយកបញ្ជីឯកសារចាំបាច់ដូចខាងក្រោម ទៅកាន់មជ្ឈមណ្ឌលស្នាក់មន្ត្រី ពាក្យសុំ **មិនអាច** ដំណើរការបានទេ បើគ្មានឯកសារទាំងនេះ។

ទាំងអស់នេះ៖	ឯកសារភស្តុតាងនៃអាសយដ្ឋានដែលទទួលយកបាន
<ul style="list-style-type: none"> • សំបុត្រកំណើតរបស់កុមារ ឬទម្រង់ I-94 • កំណត់ត្រាចាក់ថ្នាំបង្ការរោគបច្ចុប្បន្នភាពរបស់កុមារ • ភស្តុតាងនៃអាសយដ្ឋាន (សូមមើលបញ្ជីឯកសារដែលទទួលយកបាន) • អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានសុពលភាពរបស់ឪពុកម្តាយ/អាណាព្យាបាល ដូចជា៖ ច្បាប់ចម្លងលិខិតឆ្លងដែនអាមេរិក កាតលិខិតឆ្លងដែនអាមេរិក អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណយោធាអាមេរិក ប័ណ្ណស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ ប័ណ្ណឆ្លងដែន ប័ណ្ណបើកបរ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណរដ្ឋដែលមានរូបថតផ្សេងទៀត ដែលចេញដោយអគ្គនាយកដ្ឋានយានយន្ត រដ្ឋាភិបាលបរទេសចេញលិខិតឆ្លងដែន ប័ណ្ណអនុញ្ញាតការងារ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណកុងស៊ុល ភាគ DTA។ • ថ្នាក់ទី 6 និងខ្ពស់ជាងនេះ៖ ទម្រង់ស្នើសុំកំណត់ត្រាសិស្ស (សូមមើលទម្រង់)* <p>ប្រតិចារិកជារួម រក្សាសាលារៀនមុនៗ និងត្រូវស្នើសុំ រួមទាំងវត្តមាននិងវិន័យ។ ប្រសិនបើសិស្សមានផែនការអប់រំជាលក្ខណៈបុគ្គល (IEP) ក៏នឹងត្រូវបានស្នើសុំដែរ ប្រសិនបើមិនត្រូវបាននាំមកដោយឪពុកម្តាយ។</p>	<p>ឯកសារភ្នាក់នៅត្រូវតែបានបោះពុម្ពជាមុនដោយមានឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្នរបស់ឪពុកម្តាយ/អាណាព្យាបាលរបស់សិស្ស។</p> <ul style="list-style-type: none"> • វិក័យប័ត្រប្រើប្រាស់ទឹកភ្លើង (មិនមែនទូរស័ព្ទដៃ) ចុះកាលបរិច្ឆេទក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃ។ • ប័ណ្ណកម្មសិទ្ធិ បិទប្រទេស កាតបញ្ជីដែលមានចុះកាលបរិច្ឆេទក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃ។ • កិច្ចសន្យាជួលបច្ចុប្បន្ន (រយៈពេលអប្បបរមា 1 ឆ្នាំ) ក៏ច្បាប់ព្រៀងផ្នែកទី 8 ឬលិខិតបញ្ជាក់សិទ្ធិស្នាក់នៅ (សូមមើលទម្រង់) • ទម្រង់ W2 ចុះកាលបរិច្ឆេទក្នុងឆ្នាំនេះ ឬប័ណ្ណប្រាក់ឈ្នួលដែលមានចុះកាលបរិច្ឆេទក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃ។ • របាយការណ៍ធនាគារ ឬកាតកណ្តាចុះកាលបរិច្ឆេទក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃ។ • លិខិតពីទីភ្នាក់ងាររដ្ឋាភិបាលដែលបានអនុម័ត* ចុះកាលបរិច្ឆេទក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃ។ <p>*ទីភ្នាក់ងាររដ្ឋាភិបាលដែលទទួលបានការអនុម័ត៖ នាយកដ្ឋានចំណូល (DOR), សេវាកុមារនិងគ្រួសារ (DCF), ជំនួយអន្តរកាល (DTA), សេវាកម្មយុវជន (DYS), សន្តិសុខសង្គម ឬការទំនាក់ទំនងណាមួយនៅលើលិខិតរបស់រដ្ឋ Massachusetts។</p>

ការលុបបំបាត់ស្នាក់នៅ គឺជាការរំលោភលើច្បាប់របស់រដ្ឋ Massachusetts ហើយត្រូវទទួលបានពិន័យជាទឹកប្រាក់ រាល់ថ្ងៃដែលសិស្សម្នាក់បានចូលរៀននៅខាងក្រៅស្រុកដែលគាត់ស្នាក់នៅដោយស្របច្បាប់។

កម្រៃការអាយចូលរៀន

កម្មវិធីមត្តេយ្យ (ប្រាំឆ្នាំ)

គេតទៅចន្លោះថ្ងៃទី 1 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2015 និងថ្ងៃទី 1 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2016

ថ្នាក់ទី 1 (ប្រាំមួយឆ្នាំ)

គេតទៅចន្លោះថ្ងៃទី 1 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2014 និងថ្ងៃទី 1 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2015

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមចូលមើលព័ត៌មានរបស់យើងនៅលើគេហទំព័រមជ្ឈមណ្ឌលស្នាក់មន្ត្រី

http://www.lynnschools.org/departments/welcome_center.shtml

ផ្ញើតាមសំបុត្រ ឬយកកញ្ចប់ព័ត៌មានចុះឈ្មោះទៅ Lynn Public Schools មជ្ឈមណ្ឌលស្នាក់មន្ត្រី 100 Bennett St. Lynn, 01905 សូមទូរស័ព្ទមកយើង ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរ ណាមួយ លេខទូរស័ព្ទ (781) 592-8796 - ទូរសារ (781) 598-3160